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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Navracsics Tibor, közigazgatási és 
területfejlesztési miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen további lépéseket tesz a kormány a pest 
vármegyei vidék fejlesztése érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Cegléd  és  térsége  országgyűlési  képviselőjeként  nagyon  fontosnak  tartom,  hogy  időként  a
nagyvárosok mellett megemlítsük a kistelepülések fejlesztéseit is. Büszke vagyok rá, hogy immár
14. éve képviselem az ott élők jóvoltából a parlamentben a választókerületet.
A településeink nagy múltra tekintenek vissza, csak hogy példaképpen említsem Ceglédet, amely
idén  ünnepli  várossá  válásának  660.  évfordulóját.  Képviselőségem  óta  minden  településen
valósultak  meg  olyan  fejlesztések,  amelyek  a  választókerületben  élők  számára  biztosít  jobb  és
könnyebb életkörülményeket.
A választókerület összesen tíz települést foglal magába, amelyet három város és hét község alkot. A
városok  között  Cegléd  és  Nagykőrös  mellett  Abony is  szót  érdemel,  hiszen  számos  beruházás
megvalósulása segíti az ott élők mindennapjait.
Közel 150 millió forint értékben lezárult a belterületi utak uniós forrásból történő fejlesztése, illetve
nemrégiben két fontos projekt is elindult a városban amit szeretnék kiemelni.
Az  abonyi  Kostány  kúria  és  az  Ungár  kúria  megújulásával  olyan  kulturális,  sport,  közösségi
tevékenységek  fejlődhessenek  tovább,  vagy  új  szolgáltatási  formák  jöhessenek  létre,  amelyek
korábban korlátozottan, vagy egyáltalán nem álltak a lakosság szolgálatában.
A fejlesztés  hozzájárul  Abony  városközpontjának  megújításához,  átfogó  és  integrált  fejlesztési
igényekhez igazodva a térségben élők ellátásának javítása érdekében.
A  város  sikeresen  pályázott  a  Terület-  és  Településfejlesztési  Operatív  Program  Plusz  azon
forrásaira  is,  amelyeket  önkormányzati  épületek  energetikai  korszerűsítésére  írtak  ki.  Ennek



keretében Abony 250 millió forint, vissza nem térítendő, európai uniós és hazai forrást nyert el.
Ennek keretében megújul a sportcsarnok, az óvoda és a szociális szolgáltató épület is.
Az abonyi  fejlesztési  program szervesen illeszkedik Magyarország energetikai  megújulást  célzó
országos  projektjébe,  amely  lényege,  hogy  minél  kevesebb  fosszilis  energiát  használjunk,  és
kihasználjuk a megújuló energiában rejlő lehetőségeket.
Látható, hogy Abony városa pár év alatt micsoda átalakuláson ment keresztül. Azonban a további
fejlődés érdekében szükséges, hogy további hazai és európai uniós források áramoljanak a térségbe.
 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mindezek fényében kérdezem:

Milyen további lépéseket tesz a kormány a pest vármegyei vidék fejlesztése érdekében?
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